
PROTOKOL Nr XXII2016 

Obrad XXI Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 18 kwietnia 2016r 


Sesja odbyla si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpocz~ly si~ 0 godz. 1400

, a zakonczyly si~ 0 godz. 1455. 

Ustawowa liczba radnych 15 
W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal<!czeniu do protokolul. 

Porz'ldek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XXI Sesji Rady Gminy. 
2. Wnioski do porz<!dku obrad. 
3. 	Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci mi~dzy sesjami. 
4. 	Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia sieci publicznych szk61 podstawowych 

prowadzonych przez Gmin~ Kotun oraz granic ich obwod6w. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wynaj~cie nieruchomosci 

bez przetargu. 
7. Podj~cie uchwaly zmieniaj<!cej uchwal~ w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla szk61 niepublicznych 0 uprawnieniach szk61 
publicznych, dla przedszkoli niepublicznych oraz innych niepublicznych 
form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne lub 
osoby fizyczne na terenie Gminy Kotun, a takZe trybu i zakresu kontroli 
prawidlowosci ich pobierania i wykorzystywania. f 

8. 	 Podj~cie uchwaly zmieniaj<!cej uchwal~ w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kotun na lata I 

2012-2016. t

9. 	 Podj~cie uchwaly w sprawie diety dla Przewodnicz<!cego Rady. f 
1O.Podj~cie uchwaly w sprawie diety dla radnych. 
11. Informacja Przewodnicz<!cej Rady. 

12. Dyskusja i wolne wnioski. 

13.Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 

14.Zamkni~cie Obrad XXI Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt. 1 
Przewodnicz<!ca Rady Teresa Brusniak otworzyla obrady XXI zwyczajnej Sesji 
Rady Gminy Kotun. Stwierdzila quorum. Nast~pnie przywitala obecnych na 
sesji: radnego powiatowego lana Kucia, W 6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza 



Gminy Joanny Jydrzejewsk'}, Zastypcy Skarbnika Gminy Agnieszky 
Chodowsk'}, Kierownika GOPS w Kotuniu Grazyny Rybak, Kierownika 
Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu Bogdana Kucia, radnych 
i sohysow. 

Ad pkt. 2 
Wojt poprosil radnych 0 wl'}czenie do porz'}dku obrad projektu uchwaly 
w sprawie okreslenia szczegolowych warunkow przyznawania i odplatnosci za 
uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wyl'}czeniem 
specjalistycznych uslug opiekunczych dla osob z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegolowe warunki czysciowego lub calkowitego zwolnienia od oplat, 
jak rowniez tryb ich pobierania. Jest to projekt uzupelnionej uchwaly, ktor'} 
podejmowalismy na poprzedniej sesji. Sluzby Wojewody poprosily nas 
o uzupelnienie wczesniej podjytej uchwaly, zatem zeby nie wprowadzac zmian 
we wczesniejszej uchwale, podejmujemy j'} na nowo, uchylaj'}c jednoczesnie 
wczesniej podjyt'}. 

Przewodnicz'}ca Rady poddala pod glosowanie przyjycie do porz'}dku obrad 

projekt uchwaly w sprawie okreslenia szczegolowych warunkow przyznawania 

i odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, 

z wyl'}czeniem specjalistycznych uslug opiekunczych dla osob z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegolowe warunki czysciowego lub calkowitego 

zwolnienia od oplat, jak rowniez tryb ich pobierania. 


Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie (za-15) w glosowaniu jawnym. 

Przewodnicz'}ca Rady stwierdzila, ze przyjyty projekt uchwaly zostanie 

omowiony jako punkt 11. Dotychczasowe punkty porz'}dku obrad: 11, 12, 13, 14 

zostan,} omowione jako punkty: 12, 13, 14, 15. 


Ad pkt. 3 

W ojt poinformowal, ze w okresie miydzy sesjami wydal 7 zarz'}dzen, 

13 postanowien i 88 decyzji. 


Nastypnie poinformowal, co nastypuje: 

1. Jak wygl'}da wdrozenie programu "Rodzina 500+". Do tej pory GOPS przyj'}l 

527 wnioskow i wydal 340 decyzji. Na dzien dzisiejszy na konta 
wnioskodawcow przelano kwoty 219.550 zlotych, jutro natomiast 
zostanie przekazane kolejne 66.500 zlotych. 
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2. Zostala wydana decyzja pozwolenia na budowtt rnodernizacji drogi 
powiatowej Broszkow-Zukow. Starosta inforrnowal, ze jej rnodemizacja 
ruszy jeszcze w tyrn roku. 

3. Posiadarny juz pozwolenie wodnoprawne na budowtt oczyszczalni sciekow 
przy Szkole Podstawowej w Koszewnicy. Obecnie czekarny na 
pozwolenie na budowtt. Jesli chodzi 0 szkoltt w Cisiu-Zagrudziu 
zloZylisrny wniosek 0 wydanie pozwolenia wodnoprawnego. 

4. Zlecilisrny wykonanie dokurnentacji technicznej na rnodemizacjtt pozostalej 
czttsci budynku kornunalnego w Bojrniu, w ktoryrn znajduje sitt 
przedszkole. 

5. Zlecilisrny takze wykonanie dokurnentacji technicznej rnodemizacji dwoch 
rnieszkan przy Zespole Oswiatowyrn w Kotuniu, ktore zostaly 
opuszczone przez rnieszkaj,!ce tarn osoby. 

6. Grupa 4 bezrobotnych sprz,!tala ostatnio nasze drogi. Juz jest znacznie 
czysciej. Pracownicy ZGK juz tez rozpoczttli sprz,!tanie ulic nowyrn 
sprztttern. Ktory zostal zakupiony do utrzyrnania naszych drog. 

7. Rozpoczttlisrny procedurtt zarnowienia kruszca do rernontu naszych drog. 
PrzywiezIisrny trochtt destruktu asfaltowego i wyrownalisrny niektore 
nieutwardzone ulice w Kotuniu tj. Wspoln,! i Piaskow'!. 

8. Poprosil wszystkich 0 wypelnienie ankiet rozlozonych na stolach. S'! to 
ankiety pornocne do opracowania przez powiat planu transportu 
zbiorowego. 

9. Grninne Stowarzyszenie Sportowe "ISKRA" Kotun przygotowuje grtt 
zbiorow,! dia naszych rnieszkancow pod nazw'! "Tumiej wsi". Radny Jacek 
Wozny do dnia 15 rnaja br przyjrnuje zgloszenia wsi, ktorych rnieszkancy chc,! 
wzi,!c udzial w tumieju. Dla zwycittzcow przewidzielisrny bardzo cenne 
nagrody i tak: za zajttcie I rniejsca przewidziana jest silownia plenerowa do 
wybudowania w przyszlyrn roku. Stowarzyszenie jest otwarte na rodzaje 
dyscyplin sportowych. Najwazniejsze zeby sitt wszyscy dobrze bawili, bez 
wzgIttdu na wiek i plec rnieszkanca. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Ad pkt. 4 
W ojt Grzegorz Goral wyjasnil, ze dokonano zrnian w planie wydatkow 
biez'!cych, takich jak: rernont sali lekcyjnej i zakup wyposazenia dla ZO Kotun. 
Marny kilka obiektow grninnych, ktore rnaj,! dachy z etemitu i chcerny je 
sUkcesywnie wyrnieniac. W tyrn roku planujerny wyrnienic poszycie dachowe 
na budynku swietlicy w Jagodnern oraz na budynku kornunalnyrn, ktory jest na 
placu targowyrn (po barze "Ernilka"). W przyszlyrn roku planujerny wyrnienic 



poszycia na swietlicach w Lqczce i Rososzy oraz na budynku magazynowym 

przy ZO w Kotuniu. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XXI.143.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na rok 2016. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 

W6jt wyjasnil, ze projekt uchwaly jest konsekwencjq podjytych uchwal w 

sprawie likwidacji szk61 w Cisiu-Zagrudziu i Koszewnicy. Uczniowie tych szk61 

zgodnie z wczesniejszymi informacjami, jakie otrzymali rodzice zostanq 

umieszczeniu w trzech naszych szkolach tj. w Zespole Szk61 w Bojmiu, Zespole 

Szk61 w Zeliszewie Podkoscielnym oraz Zespole Oswiatowym w Kotuniu. 

Projekt nowej sieci szk61 podstawowych oraz okreslenia ich obwod6w posiada 

pozytywnq opiniy Kuratorium Oswiaty w Siedlcach. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XXI. 144.20 16 w sprawie ustalenia sieci publicznych szk61 podstawowych 

prowadzonych przez Gminy Kotun oraz granic ich obwod6w. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glos6w /za-1 0, wstrzymalo siy-4/ 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

W 6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze sprawa dotyczy wydzierzawienia dzialki pod 

kioskiem w Kotuniu. W zwiqzku z tym, ze procedura sprzedazy budynku po 

aptece nie zostala zakonczona, to postanowilem przedluzyc umowy dzierzawy 

tej czysci dzialki komunalnej. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr XXI.145.2016 w sprawie wyrazenia zgody na wynajycie 

nieruchomosci bez przetargu. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glos6w lza-12, wstrzymalo siy-2/ 

w glosowaniu jawnym. 
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Ad pkt. 7 
W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy zmiany 
jednego z za1t!cznik6w do podjt;tej juz uchwaly w sprawie dotacji dla plac6wek 
oswiatowych niepublicznych. Regionalna Izba Obrachunkowa poprosila 0 

zmiant; za1t!cznika z powodu zawartych w nim tak zwanych danych wrazliwych, 
kt6re musialby wnioskodawca wpisac. Nie dyskutujemy z takim stwierdzeniem i 
przygotowalismy projekt nowego za1t!cznika. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

1
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Przewodnic~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 
Nr XXI. 146.20 16 zmieniajt!cej uchwalt; w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla szk61 niepublicznych 0 uprawnieniach szk61 
publicznych, dla przedszkoli niepublicznych oraz innych niepublicznych form 
wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne lub osoby 
fizyczne na terenie Gminy Kotun, a takZe trybu i zakresu kontroli prawidlowosci 
ich pobierania i wykorzystywania. 
Uchwala zostala podjt;ta jednoglosnie lza-15! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 8 
W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy wy1t!czenia z 
mieszkaniowego zasobu gminy dw6ch mieszkan, kt6re zostaly opuszczone juz 
w Zespole Oswiatowym w Kotuniu. Pomieszczenia te zostant! zaadoptowane na 
potrzeby szkoly. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczt!ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 
Uchwaly Nr XXI. 147 .2016 zmieniajt!cej uchwalt; w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Kotun na lata 2012-2016. 
Uchwala zostala podjt;ta jednoglosnie lza-14! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 9 
W6jt wyjasnil, ze trwajt!ca wlasnie kontrola RIO dopatrzyla sit; w podjt;tychjuz 
znacznie wczesniej uchwalach drobnych niedom6wien. Aby czytelnosc tych 
uchwal nie budzila zadnych wt!tpliwosci, postanowilismy z radnymi podjt!c ich 
na nowo. Dotyczy to dw6ch uchwal w sprawie diet. Wielkosc diet nie ulega 
zmlame. 



Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr XXI.I48.20I6 w sprawie diety dla Przewodnicz'!cego Rady. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glosow Iza-I2, wstrzymalo siy 21 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr XXI.I49.20I6 w sprawie diety dla radnych. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glosow Iza-I2, wstrzymalo siy-21 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 

Kierownik GOPS w Kotuniu wyjasniIa, ze we wczesniej podjytej uchwale 

uwzglydniono tylko te uslugi, ktore swiadczy osrodek. lednak sluzby prawne 

Wojewody Mazowieckiego poprosily 0 uwzglydnienie w uchwale takze usIug, 

ktore s,! przewidziane ustaw,!, pomimo tego, ze na chwily obecn,! osrodek ich 

nie swiadczy. Tak wiyc zaproponowalismy, aby uchylic nieobowi,!zuj,!c,! jeszcze 

uchwaly i podj,!c j,! na nowo. Przygotowany wlasnie projekt uchwaly zawiera 

peIn,! delegacjy w tej kwestii, ktor,! zwiera ustawa. Poprosila 0 podjycie projektu 

uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr XXI.I50.20 16 w sprawie okreslenia szczegolowych warunkow 

przyznawania i odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi 

opiekuncze, z wyl,!czeniem specjalistycznych uslug opiekunczych dla osob 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegolowe warunki czysciowego lub 

calkowitego zwolnienia od oplat, jak rowniez tryb ich pobierania. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-I41 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 

Przewodnicz,!ca Rady poinformowala: 


1. 	 Oswiadczenia maj,!tkowe trzeba zlozyc do konca kwietnia. W materialach 
na sesjy radni otrzymali druki, nalezy je wypelnic. CZysc radnych juz je 
zlozyIa, pozostali radni proszeni S,! 0 terminowe zlozenie oswiadczen. 

http:XXI.I50.20
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2. 	 W imieniu Pana Adama Struzika Marszalka Wojew6dztwa 
Mazowieckiego oraz Pana Kudelskiego Prezydenta Siedlec zaprosila na 
spotkanie pt.: "Podzial Wojew6dztwa Mazowieckiego blf:!d spoleczny 
i ekonomiczny?". Spotkanie odbydzie siy w dniu 29 kwietnia br. 0 godz. 
11.00. 

Ad pkt. 13 
- W 6jt poprosil 0 zglaszanie dr6g do oczyszczenia. 

Radny Antoni Chojecki poprosil 0 wyciycie galyzi i zadrzewien na drodze 
powiatowej w kierunku Trzcianki. Nie wiadomo kiedy powiat weimie siy 
za uporzf:!dkowanie tej drogi, a potrzeba jest juz w chwili obecnej. 
W6jt stwierdzil, ze juz wiele prac wykonywanych jest przez gminy na 
drogach powiatowych. Wiemy, ze wielkie Sf:! zaszlosci w utrzymaniu dr6g, 
ale powoli wszystko da siy uprzf:!tnf:!e. Trzeba zglaszae takie potrzeby 
takZe radnym powiatowym, bo to oni majf:! wplyw na decyzje 
podejmowane przez starostwo. 
Radna Hanna Pieczara zapytala 0 drogy w Pienkach prowadzf:!cf:! do Pana 
Marciniaka, czy bydzie cos na tej drodze robione. No i kolejna droga 
prowadzf:!ca do Pani Drabarek, tam tez trzeba jf:! naprawie. 
W6jt wyjasnil, ze jesli chodzi 0 drogy wymienion'Jjako pierwszf:!, to w 
ubieglym roku wykonalismy dobry odcinek rowu przy tej drodze i 
nawieilismy bardzo duzf:! ilose kruszywa. Tam sprawa jest znacznie 
glybsza, bo bez dobrej woli wszystkich mieszkanc6w nic wiycej juz nie da 
siy zrobie. Jesli natomiast chodzi 0 drugf:! drogy, to nasi pracownicy 
sprawdzf:!, co mozna na niej zrobie. 
Radna Barbara K wiejda poprosila w imieniu mieszkanc6w ulicy 
Ogrodowej mieszkajf:!cych przy rzece 0 przepusty. 
W6jt odpowiedzial, ze obecny na sesji Kierownik ZGK zajmie siy tf:! 
sprawf:!. 
Radny Tomasz Swinarski zapytal, czy mozliwy jest wglf:!d w 
dokumentacjy modemizacji drogi Broszk6w-Zuk6w. Mieszkancy pytajf:! 0 

szerokose zjazd6w z tej drogi. 
Radny powiatowy Jan Kue poinformowal, ze dokumentacja techniczna 
znajduje siy w Starostwie Powiatowym, w Wydziale Dr6g. Mysli, ze 
zainteresowanym na pewno udostypnione bydf:! te dokumenty. 
Radna Barbara Plichta przypomniala, ze w kwietniu ubieglego doku 
zostala powolana komisja doraina, kt6ra miala opracowae statut gminy. 
Na jakim etapie sf:! prace. 



W 6jt potwierdzil, ze prace trwaj,! juz bardzo dlugo, ale Sekretarz Gminy 
informowala go, ze projekt statutu jest juz na ukonczeniu. Mysli, ze 
niedlugo zostan,! z nim zapoznani wszyscy radni. 
Sekretarz Gminy Joanna Jt(drzejewska potwierdzila, ze prace nad 
projektem statutu S,! juz na ukonczeniu. Jesli tylko Komisja Statutowa 
przyjmie projekt statutu, to zostanie on przedstawiony pozostalym 
radnym. 
Soltys wsi Cisie-Zagrudzie Krzysztof Tkaczyk przypomnial, ze m6wiono 
kiedys 0 projekcie budowy drogi w Cisiu w kierunku D,!br6wki Niwki. 
Teraz nic 0 tej budowie nie slychac, czy W 6jt wie cos na ten temat. 
W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze projekt ten dotyczyl przebudowy drogi 
na wniosek W6jta Gminy Sk6rzec. Oni sw6j odcinek drogi maj,! 
przebudowac i prosili, abysmy i my poci,!gnt(li remont na naszym 
odcinku. Na prosbt( W 6jta Sk6rca spotkalem sit( z projektantem. 
Ustalilismy, ze szerokosc drogi wynosi zaledwie 3 metry i nie rna 
mozliwosci jej poszerzenia. Od tamtej pory nikt ze strony Gminy Sk6rzec 
nie rozmawial z nami na ten temat. 

Wit(cej gIos6w w dyskusji nie bylo. Wolnych wniosk6w nie zgloszono. 

Ad pkt. 14 

Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjt(ty wit(kszosci,! gIos6w Iza-14, 

wstrzymal sit(-11 w glosowaniujawnym. Glos wstrzymuj,!cy nalezy do radnego 

nieobecnego na poprzedniej sesji. 


Ad pkt. 15 
Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak 
podzit(kowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji rady. 
Nastt(pnie zamknt(la Obrady XXI Sesji Rady Gminy Kotun. 

PRZEWeNICCYRADY 

. a B ruiniakmgr . 


